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Abstract (en)
[origin: CN109667125A] The invention relates to a dryer, comprising a housing, a cylinder (1) that is rotatably supported in the housing around a first
axis (3) and that is used for receiving laundry, and a protective device (4) for protecting against damage in the event of impact on the dryer, wherein
the cylinder is in contact with at least two roller devices (2) during operation of the dryer. The protective device (4) is configured to contact the roller
devices (2) at least in a transport state of the dryer. The invention also relates to a method for operating the dryer.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Trockner, umfassend ein Gehäuse, eine innerhalb des Gehäuses um eine erste Drehachse 3 drehbar gelagerte Trommel
1 zur Aufnahme von Wäschestücken, wobei die Trommel 1 während des Betriebes des Trockners mit mindestens zwei Rollenvorrichtungen 2 in
Kontakt steht, und eine Sicherungsvorrichtung 4 zum Schutz vor einer Beschädigung bei Stößen auf den Trockner, wobei die Sicherungsvorrichtung
4 ausgestaltet ist, um zumindest in einem Transportzustand des Trockners im Kontakt mit der Rollenvorrichtung 2 zu stehen. Die Erfindung betrifft
außerdem ein Verfahren zum Betrieb dieses Trockners.
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